



[FR]

Hertz New Technologies propose l'un des systèmes anti-drones les plus avancés au monde - HAWK.

HAWK protège les infrastructures critiques. Il permet de détecter les drones, leur position, leur vitesse et leur opérateur. Constituant une défense contre un tout comme un essaim de drones, il peut neutraliser les UAV en vol, détecter ceux invisibles sur les radars et neutraliser les drones militaires avancés. Venez écouter Tomasz Majewski au Exhibitor Corner, le 17 juin (14h30-15h). Rencontrez HNT au Hall5B D444.

[EN]

Hertz New Technologies offers one of the most advanced anti-drone systems in the world - HAWK.

HAWK protects critical infrastructures. It allows the detection of drones, their position, their speed and their operator. Forming a defense against one as well as a group of drones, it can neutralize UAV in flight, detect those invisible on radars and neutralize advanced military drones. Come and listen to Tomasz Majewski at the Exhibitor Corner on June, 17th (2:30-3 PM). Meet HNT in Hall5B D444.

Contact for media:

Mirosław Manelski

Marketing Manager

mail: m.manelski@hertznt.pl

phone: +48 785 777 525